
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heren Molenkamp en Kling, 

 
Hierbij antwoorden wij op uw artikel 41 vragen inzake de Geffense Plas.  

  

Vragen 

1. Is de wethouder ervan op de hoogte dat er aan de “gratis kant” van de Geffense Plas vuur wordt 

gestookt? 

Ja, het college is hiervan op de hoogte.  

 

2. Is de wethouder het met D66-Oss eens dat dit een gevaar vormt voor mens en dier, en dat deze 

situatie dus onwenselijk is? 

Ja. Daarom is er vorige zomer extra aandacht van het team Handhaving en de politie op de overlast aan 

de “gratis kant” geweest. 

 

3. Hoe is dit college van plan met deze situatie om te gaan? 

Er vindt handhaving plaats en de achtergelaten troep wordt zo snel mogelijk opgeruimd. 

 

4. Hoe wil dit college omgaan met het recreëren aan de zogenaamde “gratis kant” van de Geffense Plas? 

Gratis recreëren blijft mogelijk aan deze zijde van de Geffense Plas. Zoals hierboven beschreven is er 

extra aandacht vanuit team Handhaving en de politie. Ook wordt de rommel zo snel mogelijk opgeruimd. 

Het college wil hiervoor een integraal plan ontwikkelen (en uitvoeren). 
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5. Klopt het dat de gemeente onderhoudsplichtig is van de toegangsweg (Gielekespad) vanaf de 

Heesterseweg tot aan de poort van de Geffense Plas inclusief het parkeerterrein? 

Ja. 

 

6. Is de wethouder het met D66-Oss eens dat deze entree niet uitnodigend is voor grootschalige 

recreatie? 

Ja.  

 

7. Op welke wijze is de wethouder van plan om de entree van de Geffense Plas meer uitnodigend te 

maken? 

Als u met “meer uitnodigend” doelt op een verandering van de inrichting, dan is de huidige exploitant aan 

zet. Als u doelt op beter onderhoud, dan is de gemeente aan zet. In het laatste geval spreken wij beheer 

hier op aan. 

 

8. Klopt het dat er ook dit jaar meer vergunningsplichtige evenementen worden georganiseerd bij de 

Geffense Plas? (los van de Carboot-sales) 

De afspraak die de toenmalige wethouder heeft gemaakt is dat er maximaal één geluidsoverlast gevend 

evenement per jaar bij de Geffense Plas plaatsvindt. Daarbij is afgesproken dat indien er een tweede 

geluidsoverlast gevend evenement aangevraagd wordt, deze aanvraag alleen in behandeling wordt 

genomen, nadat dit evenement met de omwonenden is besproken én hierover overeenstemming is. 

Zolang er geen nieuw kader voor de Geffense Plas is houden wij ons aan deze afspraak.  

 

In 2019 staan op de Jaarkalender evenementen de volgende evenementen op de locatie Geffense Plas: 

1. Carboot sales:  31 maart – 22 sept 

2. Bietje drijven, bietje dansen 2019:  26 mei 2019 Geen toestemming gehad.  

3. Fatality – the RAW Outdoor Festival 2019: 27 juli 2019+ 

4. Brabant Outdoor Trials 2019: 7 sept – 15 sept 2019 Liberation Obstacle Run, Eventing 2019 

5. Halloween Nights: 26 oktober 2019 (niet vergunningsplichtig, maar heeft wel vergunning) Melding 

klein evenement, geen geluid. Nachtelijke wandeling.  

 

Ad 3: Fatality is het geluidsoverlast gevende evenement. Zij hebben eerder om een tweede dag 

gevraagd, maar dan met populaire (pop) muziek. Wij hebben geen toestemming gegeven.  

Ad 2: Bietje drijven, bietje dansen is ook niet doorgegaan.  

Ad 4: Brabant Outdoor trials vindt in goed overleg met de bewoners plaats. Voor de editie van 2018 

hebben wij eerst met de organisatie van het evenement, de betrokken ambtenaren en de bewoners om 

tafel gezeten. Er zijn duidelijke afspraken gemaakt over wat wel/niet mocht en waar de bewoners tijdens 
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het evenement met klachten terecht konden. Dit evenement heeft dus plaats gevonden in 

overeenstemming met de bewoners. Het is ook geen geluidsoverlast gevend evenement.  

Ad 5: De Halloween wandeling is geen evenement waar een vergunning voor nodig is. 

 

9. Hoe verhoudt dit zich tot de toezegging van voormalige wethouder Wagemakers in zijn brief van 13 

december 2016 om nog maar een vergunningsplichtig evenement toe te staan? 

Nadat het eerste geluidsoverlast gevende evenement (Fatality) vaststaat, verlenen wij geen 

vergunningen meer aan organisatoren van nieuwe geluidsoverlast gevende evenementen zonder dat 

afstemming met de omwonenden heeft plaatsgevonden en er ook overeenstemming is bereikt. Dat was 

het geval voor Brabant Outdoor Trials vorig jaar. En ook dit jaar vindt het overleg met de omwonenden 

weer plaats. Zie verder het antwoord hierboven. 

 

10. In 2017 is er een co-creatie proces gestart m.b.t. de Geffense Plas.  

1. Wat is de stand van zaken van dit project? 

Het co-creatie project is afgerond. Daarmee is duidelijk geworden wat de omwonenden en 

belanghebbenden als ontwikkelingsrichting zien. Het opstellen van de Visie Geffense Plas is on hold gezet, 

omdat de gemeente over het cruciale deel van de Geffense Plas geen zeggenschap heeft.  

 

2. Wat zijn de tastbare resultaten? 

De tastbare resultaten zijn: 

 Verslag co-creatie sessie 9 mei 2017 (zie bijlage) 

 Verslag co-creatie sessie 4 juli 2017 (zie bijlage) 

 Twee modellen, die aangeven welke ontwikkelingsrichtingen draagvlaak genieten van de 

omwonenden en belanghebbenden.  

 

3. Is de wethouder tevreden over de resultaten van dit project? 

Nee. Het co-creatie project is goed verlopen, maar het college pakt het liefst door op het ontwikkelen van 

een integraal plan voor de Geffense Plas. Feit is echter dat de gemeente over het cruciale deel van de 

Geffense Plas geen zeggenschap heeft. Dit deel van de Geffense Plas is sinds 1993 verpacht aan de 

huidige exploitant. Deze pacht loopt nog door tot 2043. Pas als de gemeente zeggenschap heeft over dit 

cruciale deel van de Geffense Plas, heeft het zin om verder te gaan met de ontwikkeling van een integraal 

plan voor de Geffense Plas. 

 

4. Wanneer worden de resultaten gedeeld met de stakeholders (o.a. de buurtbewoners en 

Reddingsbrigade Oss)? 

Bovengenoemde resultaten zijn met de betrokken omwonenden en belanghebbenden gedeeld na de co-
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creatie sessies. De modellen zijn op de laatste co-creatiesessie gepresenteerd. Op 30 maart 2018 is een 

update gepubliceerd in de Rucreant (zie bijlage). Deze update was eerder al aan alle deelnemers aan de 

co-creatie sessies gemaild.  
  

 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Burgemeester en wethouders van Oss. 

 

 

De secretaris,     De burgemeester, 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dhr. Mensink     Drs. W.J.L. Buijs-Glaudemans 

 

 

 



Verslag co-creatie sessie 4 juli 

 

Het programma: 

19:30 uur                   Welkom en voorstellen  

19:40 uur                   Inspiratie voor Visievorming Geffense Plas 

20:00 uur                   Uitwerken scenario’s in drie groepen 

20:45 uur                   Bespreken scenario’s 

21:05 uur  Voorkeursscenario 

21:25 uur  Vervolg 

21:30 uur                   Afsluiting 

 

Inspiratie 

In een presentatie geeft Liselore enkele voorbeelden van andere recreatieplassen in de omgeving 

of die vergelijkbaar zijn. Deze beelden gelden als inspiratie voor de sessie met de scenario’s. Onder 

de voorbeelden zijn Bomenpark Heesch, Hemelrijk Uden, Berendonck Wijchen en de IJzeren Man in 

Vught. Bij de voorbeelden noemt Liselore de functies en activiteiten bij deze locaties.  

 

Na de presentatie vragen we de deelnemers om te reageren op een drietal scenario’s: scenario 

recreatie, scenario natuur & educatie en scenario evenementen. Deze scenario’s zijn vooraf door 

Liselore uitgetekend. De deelnemers reageren eerst door smiley’s te leggen op de scenario’s. Zij 

hebben de keuze tussen een vrolijke en een boze smiley. Hiermee tonen zij aan of ze het eens of 

oneens zijn met de voorgestelde scenario’s. 

 

Scenario Natuur & Educatie 

• 64 vrolijke en 22 boze smiley’s 

• De positieve opmerkingen hadden betrekking op nieuw sanitair, faciliteiten voor de 

reddingsbrigade, een rondgaand wandelpad, blote voetenpad en plas-drasvegetatie.  

• Mensen waren met name enthousiast over het zuidelijke deel van de plas, waar vooral ruimte 

is voor natuurontwikkeling. De nadruk moet hier liggen op de ecologische verbinding aan de 

zuidzijde. Een algemene opmerking is dat dit scenario de meeste mogelijkheden bevat voor 

iedereen.  

• Er werden vraagtekens gezet bij de nieuwbouw voor luxe horeca, gezien de negatieve smiley’s 

op deze locatie. Het aantal is echter beperkt. Mogelijkheden van andere scenario’s worden 

gemist in dit scenario, zoals een kabelbaan en de optie om te mountainbiken. Een negatieve 

opmerking is dat er maar 1 toegangsweg tot de Geffense Plas moet zijn vanaf de Oude Baan.  

 

Scenario Recreatie 

• 38 positieve en 31 negatieve smiley’s op dit scenario 

• De positieve reacties waren gericht op mountainbikeparcours, fietscross, tokkelbaan, 

kwaliteitshoreca, sanitaire voorzieningen en de mogelijkheden voor de reddingsbrigade.  

• Er werden wel wat vragen gesteld bij de recreatieve mogelijkheden van de Geffense Plas. Zo 

zou een waterskibaan handel opleveren voor de EHBO, zijn vakantiehuisjes niet gewenst, kan 



een skibaan belemmeringen opleveren voor de duikvereniging en moet een boulevard gericht 

zijn op de recreatiekant in plaats van de natuurkant.  

• Wel zien mensen mogelijkheden voor hengelsport, schaatsen, een blotevoetenpad.  

 

Scenario Evenementen 

• 15 positieve en 22 negatieve smiley’s 

• Het vlonder met wandelpaden, de steiger en de plas- oevervegetatie worden als positief 

gezien. Ook het natuureducatieve gedeelte, de plas-drasvegetatie en de stuifduinen zijn 

positieve punten 

• De waterskibaan, het podium en het festivalterrein kunnen rekenen op negatieve reacties. Qua 

evenementen vindt men het belangrijk te weten hoeveel er plaatsvinden, wat de bedoeling is 

van een tentenveld en hoe je het geluid gaat regelen. Bij een waterskibaan is men bang voor 

natuurverstoring. Het is ook belangrijk dat er slechts één toegangsweg vanaf de Oude Baan 

blijft bestaan.  

• De aantrekkingskracht voor Oss en omgeving is als positief punt beschouwd.  

 

Uitwerken scenario’s 

De aanwezigen worden verdeeld in drie groepen. Elke groep krijgt de mogelijkheid om een eigen 

scenario op te stellen met behulp van verschillende objecten en activiteiten. Deze kan men 

plaatsen op een kaart. Een lid van de groep presenteert vervolgens het ideaalscenario aan alle 

aanwezigen.  

 
 

Als uitkomst van deze avond zijn de drie ideale scenario’s gepresenteerd. Twee zijn er nagenoeg 

over elkaar te schuiven: Intensievere recreatie bij Peco en natuurontwikkeling en nadrukkelijk ook 

natuurbeleving aan de zuidzijde van de plas. De derde groep had ook de natuurontwikkeling en –

beleving aan de zuidzijde. Bij Peco was de recreatie hier een stuk extensiever. Alle groepen geven 



aan dat de Geffense Plas en Geffense Bosjes onderdeel uit moeten gaan maken van de Groene 

Long. Deze loopt vanaf Arboretum Geffen tot en met Herperduin. 

 

Dit scenario is zowel aan de 

zuidzijde van de plas als bij Peco 

hoofdzakelijk op natuurontwikkeling 

en natuurbeleving gericht. De 

recreatie bij Peco is hier een stuk 

extensiever dan bij de andere twee 

scenario’s. Geen geluidsoverlast. 

Natuurakkers. Natuurlijke familie 

zwemplas. 

 

          Dit scenario zet aan de zuidzijde van 

de plas in op natuurontwikkeling en -

beleving. De recreatie aan de 

noordzijde is hier wat intensiever. 

Goede horeca. 1 tot 2 festivals per 

jaar. Carbootsale, natuurtheater en 

school- en scoutingkampen behoren 

tot de mogelijkheden. En natuurlijk 

watersport: vissteiger, kano’s, 

duiken, zwemmen. Bij waterskiën 

staat een vraagteken.  

 

Dit scenario zet ook in op 

natuurontwikkeling en natuurbeleving 

aan de zuidzijde. Natuureducatie, 

wandelen (steigers) en klimbos. De 

noordzijde is gericht op intensievere 

recreatie: goede horeca en 

watersport. Zwemmen, duiken en 

waterskiën. 

 

De presentaties van de drie scenario’s zijn gefilmd.  



Inleiding 

De gemeente Oss wil graag een Geffense Plas waar zoveel mogelijk 
mensen van genieten. Ook de mensen die in de buurt wonen. Het 
college van B&W van de gemeente Oss heeft uitgesproken dat de locatie 
Geffense Plas beter benut kan worden voor diverse recreatieve 
activiteiten. Om deze reden wil zij graag een visie op de mogelijkheden 
voor de Geffense Plas en omgeving. Daarbij is het erg belangrijk te 
weten wat de betrokkenen denken. Deze visie willen wij dan ook graag 
opstellen in samenwerking met omwonenden, verenigingen, de pachter 
en andere betrokkenen. Daarom hebben we besloten om de visie in co-
creatie te maken. We kijken naar de korte en de lange termijn. Het is 
voorafgaand aan de co-creatie niet duidelijk wat het resultaat zal zijn.  

Wie waren er aanwezig? 

Bij de bijeenkomst zijn vertegenwoordigers van uiteenlopende partijen 
aanwezig. Onderstaande tabel is de presentielijst.  
 
Aanwezigen  
Gemeente Oss Stichting Arboretum Geffen 

 
Stichting Landschapsbeheer 
 

Geïnteresseerden 
 

Reddingsbrigade Oss 
 

WAH Events 
 

Duikvereniging De Waterman Oss 
 

Dorpsraad Geffen 
 

Landschapsbelang Geffen 
 

Bar Buiten 
 

’t Geffens Veld 
 

Fietscross Club Oss 
 

IVN Oss 
 

HSV Ons Genoegen 
 

Carboot sale Projectgroep Geffense Plas 
 

PECO 
 

Omwonenden Geffense Plas 
 

 

Wat is het programma? 

In de onderstaande tabel is het programma van de avond weergegeven. 
Het programma duurde uiteindelijk tot ongeveer 21:45 uur.  
Programma  
19:30 uur Welkom en voorstellen 

19:40 uur Toelichting project Visievorming Geffense Plas 

19:50 uur Gedachtenwolken – positief denken 

20:15 uur Ministeries. Elk ministerie maakt haar eigen plan. 
Plannen matchen. Welke ministeries kunnen samenwerken? 
Toekomstvisies 

21: 30 uur Afsluiting 

 

Aan het begin van de avond ontvangen we de gasten. Iedereen krijgt 
een naamsticker en neemt plaats om de plenaire introductie te 
beluisteren. Liselore Burgmans (projectleider) en Charlotte Aarns 
(facilitator), beiden van de gemeente Oss, verzorgen de introductie en 
vertellen wat er op het programma staat.   
 
Om op een speelse manier inzicht te krijgen bij de betrokkenheid van de 
aanwezigen bij de Geffense Plas, stelt Charlotte enkele vragen aan de 
groep. Als de vraag van toepassing is op de aanwezige, steekt hij/zij de 
hand op. 
 
Vervolgens gaan we aan de slag met de gedachtenwolken. Welk woord 
komt bij de aanwezigen als eerste op bij de vragen: Aan welk positief 
woord denkt u bij de Geffense Plas nu? En aan welk positief woord denkt 
u bij de Geffense Plas van de toekomst? De antwoorden op deze vragen 
leiden tot twee gedachtenwolken.  
 
Na de oefening met de gedachtenwolken is het tijd om ministeries te 
vormen. We vragen de gasten om groepjes van maximaal 4 personen te 
vormen bij een ministerie naar keuze. Wel vragen we om 
vertegenwoordigers van eenzelfde organisatie te verspreiden over 



meerdere ministeries. Dit resulteert uiteindelijk in de volgende 
ministeries: 
- 3 x ministerie van Recreatie 
- 2x ministerie van Natuur 
- 1x ministerie van Evenementen 
- 1x ministerie van Educatie 
- 1x ministerie van Financiën & Exploitatie 
- 1x ministerie van Openbare orde, veiligheid & woonklimaat 
 
Elk ministerie krijgt ongeveer 45 minuten de tijd om hun visie op papier 
te zetten. Na afloop presenteert één lid van elk ministerie (de minister) 
de visie.  
 
De laatste stap van de avond is het verbinden van de verschillende 
ministeries. Welke ministeries kunnen goed samenwerken en waarom? 
De verbindingen tussen de ministeries dienen als bouwstenen voor de 
toekomstvisie. 

 

Wat is de betrokkenheid bij de Geffense Plas van de aanwezigen? 
Aan het begin van de avond stelt Charlotte een aantal vragen aan de 
aanwezigen. Een aantal voorbeelden van deze vragen: 
- Woont u binnen een straal van 500/1.000 meter van de Geffense 

Plas? 
- Heeft u weleens in de Geffense Plas gezwommen en zo ja, hoe lang 

is dat geleden? 
- Laat u uw hond uit bij of rondom de plas? 
- Heeft u van de evenementen bij de plas gehoord? 
- Ervaart u weleens overlast van de Geffense Plas? 
- Geniet u weleens van de Geffense Plas? 
- Verdient u geld aan de Geffense Plas? 
De antwoorden op deze vragen geven een beeld van de betrokkenheid 
van de aanwezigen. Op veel van de vragen werd bevestigend 
geantwoord. Vrijwel iedereen heeft weleens gezwommen bij de Geffense 
Plas. Voor de meesten is dit echter wel enige tijd geleden. Het gebied 
wordt veel gebruikt om te wandelen en men laat er met regelmaat 
honden uit. Doordat veel van de aanwezigen ook binnen korte afstand 
van het terrein wonen, is de betrokkenheid bij de plas groot te noemen.  

Wat vinden de aanwezigen positief aan de Geffense Plas op DIT 
moment? 
We vragen de aanwezigen om met één woord aan te geven wat zij op dit 
moment positief vinden aan de Geffense Plas. Met deze woorden maken 
we de nu gedachtenwolk op de volgende bladzijde.  
 
Wat zien de aanwezigen als positief voor de Geffense Plas in de 
toekomst? Vervolgens vragen we de aanwezigen om in één woord het 
belangrijkste potentiele positieve ontwikkelpunt zien. Hieruit ontstaat de 
toekomst gedachtenwolk op de volgende bladzijde.  
  

 
  

 



 
   



Hoe kijken de verschillende ministeries aan tegen de locatie? 
We vragen de ministeries om een visie voor de korte en lange termijn op 
te stellen. Hierbij kregen zij een aantal hulpvragen om richting te geven 
indien nodig.  
 
 
Ministerie(s) van Natuur 
De Geffense Plas moet volgens de Ministeries van Natuur onderdeel 
gaan uitmaken van het Natuur Netwerk Brabant. Zo kan een verbinding 
worden gemaakt tussen Herperduin en Berlicum. De Geffense Bosjes 
kunnen zo samen met de Landerij VanTosse en Herperduin de Groene 
Long voor Oss vormen. Hierbij moeten de bestaande natuurwaarden 
worden vergroot. Er is plaats voor extensieve recreatie. De meer 
intensieve recreatie moet gezoneerd worden. Hierin is ruimte voor 
voorzieningen, vissen/duiken, alle verenigingen en vaarsport. Er is  geen 
plaats voor motorische vaarsport. De noordkant kan intensief en de 
zuidkant extensief worden gezoneerd.  
Het ministerie is van mening dat in de omgeving zuinig moet worden 
omgegaan met de natuur. Dit betekent weinig ruimte geven aan nieuwe 
woningen. Ook moeten barbecues en open vuren verboden worden.  
Wel moet er een evenwicht ontstaan tussen natuur, recreatie en 
evenementen bij de Geffense Plas. Dit evenwicht kan zowel intensief als 
extensief zijn. Het is volgens het ministerie goed om experts te laten 
onderzoeken wat de locatie en de omgeving aan kunnen.  
 
Ministerie(s) van Recreatie 
Het Ministerie van Recreatie vindt het van belang dat de Geffense Plas 
‘vrij toegankelijk’ is. Dit betekent dat de omheining van het terrein bij 
voorkeur verdwijnt. Voor alle doelgroepen moeten daarnaast goede 
voorzieningen worden geplaatst. Voorbeelden zijn: goede 
speeltoestellen, een speelbos, een strandbar, trimbaan, goede sanitaire 
voorzieningen en bankjes. Zo blijft het terrein aantrekkelijk voor o.a. 
sportclubs, kindervakantieweek, vissers, wandelaars en ruiters. De 
parkeergelegenheid, handhaving en sanitaire voorzieningen bij de 
Geffens Plas moeten verbeterd worden. De horeca moet aansluiten bij 
de recreatievoorzieningen. De openingstijden van de horecagelegenheid 

moeten om deze reden anders. Op termijn moet er volgens het 
ministerie een andere exploitatie worden gevoerd. Dit om meer beleving 
aan het gebied toe te voegen. Met het breder trekken van de recreatie 
ontstaat ook een aantrekkelijker gebied voor de gemeente en de regio.  
De beste manier om dit alles te realiseren is om samen met alle 
belanghebbenden afspraken te maken. Deze afspraken moeten 
gebaseerd zijn op de wensen, verwachtingen en mogelijkheden van de 
verschillende partijen. Hierbij moeten de partijen elkaar respecteren in 
het uitoefenen van ieders ‘hobby’ en zelf verantwoordelijkheid blijven 
dragen voor het gebied.  
 
Ministerie van Educatie 
Op de korte termijn wil het Ministerie van Educatie graag bekendheid 
geven aan de educatieve aspecten van de Geffense Plas. Het gaat dan 
om algemene PR, maar ook ten aanzien van specifieke groepen. 
Voorbeelden zijn scholen, verenigingen en mindervaliden. De overheid 
kan hierin faciliteren en participeren. Gebruikers en geïnteresseerde 
partijen hebben zo meer baat bij de educatieve mogelijkheden rond de 
plas.  
Op de langere termijn staat de verbinding tussen mens en natuur 
centraal. Dit geldt voor alle doelgroepen. Een voorbeeld is dat kinderen 
kunnen leren over sociale omgang in een natuurlijke omgeving, 
gecombineerd met zwemmen of schaatsen. Op deze manier kan er 
draagvlak en bekendheid worden gecreëerd binnen heel Oss en 
omgeving. De verbinding met de Maashorst en het creëren van een 
groene zone langs de A59 speelt hierin ook een belangrijke rol.  
Om inkomsten te genereren is het van belang om evenementen te 
organiseren. Het recreatieve deel van de plas is belangrijk voor de 
educatieve en recreatieve waarde voor inwoners van Oss. Door 
doelgroepen te plaatsen wordt het aanbod beter afgestemd op de vraag. 
Een aansluiting op natuurgebied De Maashorst kan misschien leiden tot 
subsidies. Deze subsidies kunnen de natuurwaarden in het gebied ten 
goede komen.  
 
 
 



Ministerie van Evenementen 
Het Ministerie van Evenementen constateert dat de huidige 
evenementen bij de Geffense Plas al goed aansluiten op de 
mogelijkheden van de locatie. De carbootsale, nieuwjaarsduik en 
jaarlijkse dancefeest worden als passend beschouwd voor de plas. Dit 
kan op de korte termijn ook doorgezet worden.  
Het ministerie is van mening dat er in de toekomst toch meer 
evenementen mogelijk zijn bij de Geffense Plas. Een popfestival met live 
muziek past bij de locatie, in aanvulling op het reeds bestaande 
jaarlijkse dancefeest. Ook een ‘foodtruck-festival’ kan volgens het 
ministerie op de locatie. Daarnaast zijn er meerdere mogelijkheden voor 
kleinschalige evenementen, in samenwerking met verenigingen, gericht 
op kinderen of sport.  
Volgens het ministerie dient de gemeente Oss verenigingen, bedrijven 
en de buurt te betrekken bij het organiseren van evenementen. Voor 
een goede veiligheid ter plaatse kan gebruik gemaakt worden van 
scholen, het publiek, hulpdiensten en veiligheidsorganisaties. Uiteindelijk 
ligt de gevoeligheid in het organiseren van evenementen tussen de 
buurt en de bezoekers: de bezoekers van evenementen willen graag 
evenementen kunnen bezoeken (inwoners van Oss en omgeving), terwijl 
de buurt niet graag bij een evenementenlocatie wenst te wonen. Een 
goede communicatie tussen de verschillende partijen kan hierin een rol 
spelen.  
 
Ministerie van Financiën & Exploitatie 
Het Ministerie van Financiën & Exploitatie maakt zich zorgen over de 
huidige exploitatie. Het is noodzakelijk deze exploitatie op korte termijn 
te verbeteren. Dit geld kan gebruikt worden voor de noodzakelijke 
kwaliteitsverbetering ter plaatse. De mogelijkheid tot verbetering 
bestaat vooral uit regelmatige onderhouds- en opknapbeurten.  
Met een betere horecavoorziening die beter past bij de recreatieve 
activiteiten van de Geffense Plas kan geld worden gegenereerd. Ook 
sportactiviteiten passen volgens het ministerie bij de locatie. Hierin is 
zeker ruimte voor o.a. watersport, vissen of een waterkabelbaan 
(waterskiën) aan de zuidzijde van de plas. Aan deze kant van de plas 
sluiten deze activiteiten goed aan op het natuurlijke milieu. De 

uitstraling van de Geffense Plas moet uiteindelijk verbeteren om een 
goede exploitatie mogelijk te maken.  
 
Ministerie van Openbare Orde, Veiligheid en Woonklimaat 
Het ministerie wenst graag meerdere fysieke aanpassingen aan het 
terrein van de Geffense Plas te doen. Ten behoeve van de algemene 
veiligheid rond de plas moeten de damwanden verlaagd worden en de 
lijnen in het water op veilige afstand liggen. Voor de reddingsbrigade is 
het belangrijk dat er een goede bewakingspost en container voor de 
boot aan het water beschikbaar komen. Zo kan de veiligheid ter plaatse 
beter worden gegarandeerd. Het eerste deel van het water moet 
geëgaliseerd worden om de bereikbaarheid van de plas te verbeteren.  
Wat het ministerie betreft is er bij de Geffense Plas ruimte voor één 
muziekevenement per jaar. Voor de algemene veiligheid is het 
belangrijk dat het toezicht op en rond de Geffense Plas aangescherpt 
wordt. Zo moet er gecontroleerd worden op stookgedrag en drugshandel 
aan het openbare deel van de plas om overlast te beperken. Door het 
afvalbeheer te verbeteren kan voorkomen worden dat er bijvoorbeeld 
glas in en rondom de plas terecht komt. Ook zorgt het voor een betere 
uitstraling van het gebied. Voor de bezoekers van de plas is het van 
belang dat er goede sanitaire voorzieningen aanwezig zijn, zowel 
toiletten als douches.  

Kunnen we een algemene conclusie trekken uit de input van de 
avond? 
Uit de visies kunnen we concluderen dat de verschillende ministeries 
goed kunnen ‘matchen’ met elkaar. Er kunnen zeker koppelingen 
gemaakt worden om tot een algemene visie te komen. Over de volgende 
punten liggen de meeste partijen redelijk op dezelfde lijn: 
- Verbinden natuurgebieden 
- Betere recreatieve voorzieningen 
- Geffense Plas moet voor iedereen zijn 
- Exploitatie van de horeca kan beter 
- Verbinding tussen natuur, educatie en recreatie 
- Ruimte voor divers aanbod evenementen 



- Het onderhoud is nu niet goed genoeg 
- Betere voorzieningen nodig voor bezoekers en reddingsbrigade 
 
De partijen zijn het nog niet helemaal eens over het aantal en de aard 
van evenementen bij de Geffense Plas. Ook zijn er verschillende 
opvattingen over de openbaarheid van het terrein. Enkele partijen 
pleiten voor een vrij toegankelijk terrein. Andere partijen geven aan dat 
dit niet exploitabel is. Dit staat in relatie tot het los laten lopen van 
honden en de toegankelijkheid voor bijvoorbeeld ruiters.  

Wat heeft dit voor gevolgen voor de visie? 
Het feit dat de verschillende ministeries een vergelijkbare blik hebben op 
de Geffense Plas, betekent dat de kans groot is dat we tot een relatief 
breedgedragen visie kunnen komen. De ministeries kunnen over de 
verschillende onderwerpen nog verder in gesprek.  

Welke stappen kunnen we op korte en lange termijn zetten? 
In het gebied rondom het pachtgebied kunnen op korte termijn enkele 
acties verricht worden. Hier kan met name de gemeente Oss een rol in 
spelen. De gebiedsbeheerder kan hierbij worden betrokken.  
 
Voor de exploitatie van de plas is de pachter verantwoordelijk. De 
pachter mag dit naar eigen wens uitvoeren. Op de korte termijn zullen 
bepaalde visies niet kunnen worden uitgevoerd. Voor de langere termijn 
kan de totaalvisie echter richtlijnen bieden voor nieuwe pachters of 
huurders. De afdeling Vastgoed kan een afweging maken of vernieuwing 
van de pachtovereenkomst mogelijk is, wellicht onder betere 
voorwaarden. Ook kan worden onderzocht of onderverhuur tot de 
mogelijkheden behoort.  
 
De wens om het gebied te ontwikkelen tot natuur(lijk)gebied vergt tijd. 
Als het mogelijk is, zal dit een traject voor de langere termijn worden. 
Onderzoek moet dit uitwijzen. De beleidsmedewerkers met de 
portefeuille natuur kunnen hierin een rol spelen.  

Wat is haalbaar en wat niet? 
Wat kunnen we als gemeente doen op het gebied van openbare ruimte 
en handhaving op de korte termijn? 
Kunnen we de gewenste natuurverbindingen realiseren?  
Is het mogelijk om een nieuwe pachtovereenkomst te sluiten welke het 
mogelijk maakt om te onderhuren?  

Hoe nu verder?  
De gemeente Oss neemt de input van de ministeries mee bij het maken 
van verschillende scenario’s. De volgende sessie op 4 juli 2017 gaat in 
op de scenario’s en is bedoeld om samen een zo ideaal mogelijk scenario 
te ontwikkelen. 



Beste mede wijkbewoners. 
 
Onderstaand de laatste reactie die wij ontvangen hebben van de gemeente Oss met 
betrekking tot de realisatie van het nieuwe kader voor de Geffense Plas inclusief de 
afspraken voor het houden van geluidgevende evenementen. 
 
Indien wij meer informatie ontvangen dan willen wij jullie op de hoogte houden via de 
Rucreant of per email. Voor het laatste ontvangen wij graag jullie emailadres. Deze 
kunnen jullie mailen naar kerngroep.geffenseplas@gmail.com 
 
Vriendelijke groet 
 
Namens de kerngroep, 
 
Martin Bezemer 
 
UPDATE KADER GEFFENSE PLAS 
Hallo Allemaal, 
 
Jullie hebben na de laatste update van 3 oktober 2017 niet meer van ons gehoord. 
Daarom stuur ik nu een nieuwe update. 
 
 
Vanuit de gemeente Oss lopen er drie trajecten / afspraken: 
1. Overleg tussen  Peco Recreatie B.V. en de gemeente Oss; 
2. Natuur- en landschapsverbetering omgeving; 
3. Afspraak evenementen. 
  
  
Deel Peco 
De komende periode zijn Peco Recreatie B.V. en de gemeente Oss in overleg.  
We kunnen op dit moment geen datum geven waarop resultaat (positief of negatief) bekend is. 
Dit traject kost tijd en we zullen hier inhoudelijk niet over communiceren.  
Pas na dit traject pakken we het Kader Geffense Plas weer op. 
Graag jullie begrip hiervoor. 
  
  
Landschapsverbetering omgeving 
We lopen niet vooruit op het Kader Geffense Plas. 
Wel werken we aan de omgeving door invulling te geven aan de groene long tussen Geffen en 
Herpen.  
De Geffense Plas ligt tussen twee natuur- en landschapsplannen: 
- Landerij VanTosse; 
- Landschapsverbetering Geffen-Oss. 
  
Landerij VanTosse ligt ten oosten van de Geffense Plas en Geffense Bosjes. 
Stichting Landschapsbeheer Oss en de gemeente Oss doen hier al vele jaren aan natuur- en 
landschapsontwikkeling. 
  
Eind 2017 zijn we actief begonnen met het project Landschapsverbetering Geffen-Oss. 
Dit is een verdere uitwerking van de Visie Geffen-Oss (gemeente Maasdonk 2008). 
  
Het gaat om het gebied dat vroeger van de gemeente Maasdonk was. 
Hiervoor is het Groenfonds (vanuit de gemeente Maasdonk nog) beschikbaar. 
  
Stichting Landschapsbeheer Oss (SLO) en Stichting Arboretum en Natuurbeleving Geffen (SANG) 
trekken dit project. Dit is besloten in overleg met de verschillende natuur- en 
landschapsorganisaties, de dorpsraad Geffen, wijkraad Ruwaard en de gemeente. 
Uiteraard wordt hiervoor samengewerkt met de verschillende betrokken partijen. 
  
  
Afspraak evenementen 



Wethouder Gé Wagemakers heeft met de omwonenden afgesproken dat er maximaal één 
geluidsoverlast gevend evenement per jaar plaatsvindt. Zolang er geen nieuw kader voor de 
Geffense Plas is, houden wij ons aan deze afspraak.  
  
Mocht er dit jaar een tweede evenement in the picture komen, dan wordt dat altijd eerst met de 
omwonenden besproken en alleen bij overeenstemming kan een 2e evenement plaatsvinden. Wij 
hopen wel dat u open blijft staan voor de dialoog. Wesley van Estrick is coördinator evenementen 
en ook contactpersoon voor u in het kader van evenementen.  
 
Wanneer er meer te melden is over het Kader voor de Geffense Plas kom ik daarop terug bij u.  

Met vriendelijke groet, 
  
Liselore Burgmans 
Projectleider / Landschapsarchitect 
  
 


	Verslag_bijeenkomst_co-creatie_9-5-2017.PDF
	Inleiding
	Wie waren er aanwezig?
	Wat is het programma?
	Wat is de betrokkenheid bij de Geffense Plas van de aanwezigen?
	Wat vinden de aanwezigen positief aan de Geffense Plas op DIT moment?
	Hoe kijken de verschillende ministeries aan tegen de locatie?
	Kunnen we een algemene conclusie trekken uit de input van de avond?
	Wat heeft dit voor gevolgen voor de visie?
	Welke stappen kunnen we op korte en lange termijn zetten?
	Wat is haalbaar en wat niet?
	Hoe nu verder?


